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HABER MERKEZİ
Cumhuriyet Halk Par-

tisi Genel Başkan Başda-
nışmanı Doç. Dr. Okan 
Gaytancıoğlu, 2018 yılı 
Merkezi Yönetim Büt-
çe Kanunu ile 2016 Yılı 
Merkezi Yönetim Kesin 
Hesap Kanunu Tasarı-
larında, Gıda Tarım ve 
Hayvancılık Bakanlığı’nın 
Bütçe görüşmelerinde 
CHP Grubu adına konuş-
ma yaptı. 

 “BU BÜTÇE 
BORÇLU ÇİFTÇİYE 
VERİLECEK”
CHP’li Gaytancıoğlu 

kürsüde çiftçi adına şun-
ları kaydetti: “Bu bütçe, 
yasa ile kendisine söz 
verilen ancak Devlet-
ten tam 102 milyar lira 
destekleme alacağı ve-
rilmeyen, haklı olması-
na rağmen efendiliğini 
bozmayan ve çok iste-
mesine rağmen adalet 
yürüyüşüne katılama-
yan çiftçilerimize veri-
lecek.”

“15 YILLIK AKP 
İKTİDARI BOYUNCA 
BORCU TAM 
89 KAT 
ARTIP DA 
89 KATRİLYON 
BORCU OLAN 
ÇİFTÇİLERİMİZE 
VERİLECEK”
“Bu bütçe, ilçe-

sindeki tüm banka ve 
kooperatiflerden kre-
di kullanmış, 5-6 kredi 
kartı olan, tarlalarını da 

ipotek etmiş, AKP ik-
tidar olduğunda kamu 
ve özel bankalar ile ko-
operatiflere 1 katrilyon 
borçlu olup da 15 yıllık 
AKP iktidarı boyunca 
borcu tam 89 kat artıp 
da 89 katrilyon borcu 
olan çiftçilerimize veri-
lecek.

Bu bütçe, şortunu 
giyip te açık denizle-
re açılan yat sahibine 
ucuz mazot veren, ama 
kendi çiftçisine Dünya-
nın en pahalı mazotu-
nu, en pahalı gübresini 
en pahalı elektriğini, en 
pahalı yemini satmayı 
doğru bulan hükümete 
sesini çıkaramayan çift-
çilerimize verilecek.”

“ÜRETEMEYEN 
FINDIK 
ÜRETİCİSİNE 
VERİLECEK”
“Bu bütçe, Dünya 

fındık bahçelerinin % 
70’ine sahip olmasına 
rağmen fındık piyasa-
sını yabancılara teslim 
eden ama buna rağmen 
üretmeye devam eden 
Düzce, Sakarya, Ordu 
ve Giresunlu fındık üre-
ticisine verilecek.

Bu bütçe toprağa 
alın terini döküp kar-
şılığını beklerken, bir 
bayram günü çıkartılan 
kararname ile buğday, 
arpa, mısır, kırmızı et, 
canlı hayvan ve pirinç-
te gümrük vergilerini 
sıfırlayan hükümetin 
kolaylık sağladığı, ya-

bancı ülke çiftçileri ile 
rekabet yapmak zorun-
da kalan Atatürk’ün 
efendisi çiftçilerimize 
verilecek.”

“AFRİKA’DAN 
TOPRAK 
KİRALAYAN TARIM 
BAKANLIĞINA 
VERİLECEK”
“Bu bütçe, ekilme-

yen yaklaşık 2 Trakya 
büyüklüğünde araziye 
sahip olan Türkiye tarı-
mını yönetemeyip, çö-
zümü Afrika ülkelerin-
den toprak kiralamakta, 
200 tane hayvanı olan 
Singapur’da gören Ta-
rım Bakanlığına verile-
cek.

Bu bütçe, yılda 4 
milyar $ ödediğimiz ay-
çiçeğini üreten ve geç-
tiğimiz yıla göre 200 bin 
ton fazla üretip de bu 
sene tonunu 2000 lira-
dan satarken tebrik edip 
ödüllendirmeniz gere-
kirken, yandaşlarınıza 
sattığınız en büyük yağ 
fabrikasına ucuz ayçi-

çeği temin edebilesiniz 
diye gözetim fiyatını 
tam 170 $ düşürüp, ay-
çiçeğinin tonunu 1700 
liradan satan Rusya ve 
Ukrayna çiftçisi ile reka-
bet etmek zorunda olan 
ayçiçeği üreticisi Şaban 
Aga’ya verilecek. 

Bu bütçe, üretimini 
bir türlü arttıramadığı-
nız, ama enflasyonu az-
dırıyor diye, yine güm-
rük vergilerini sıfırladı-
ğınız ve nedense hep 
Kanada ve Arjantin çift-
çisini düşünüp, düşün-
mediğiniz kuru fasulye, 
nohut ve mercimek üre-
ticisine verilecek…

Bu bütçe, samanı, 
nohudu, mercimeği, 
tütünü, eti, mısırı ithal 
edip, borç içinde yüzse 
de, Avrupa’da Dünya 
birincisi olduğunu söy-
leyenlere gülerek üret-
meye devam eden çift-
çilerin bütçesidir.

Bu bütçe, kesebile-
ceği 200 tane hayvanı 
olmadığı için, sizden 
250 lira destek alama-

yan, hayvanını besler-
ken yem fiyatlarındaki 
artışa bir türlü yetişe-
meyen, ithal samanla 
küçük çapta besicilik 
yapan üreticimize veri-
lecek.”

“İŞSİZ ZİRAAT 
MÜHENDİSLERİ 
VARKEN 
KAYMAKAM, 
BEDEN 
EĞİTİMİ 
ÖĞRETMENİ, 
İKTİSATÇI 
TARAFINDAN 
YÖNETİLEN 
KURUMA 
VERİLECEK”
“Bu bütçe, çiftçinin 

ihtiyacı olan damızlık 
ve tohumluğu üretmek, 
gen kaynaklarını koru-
makla görevli olan, bin-
lerce ziraat mühendisi 
ve veteriner işsiz iken 
başında bir kaymakam 
olup da, bir beden eği-
timi öğretmeni ve bir 
iktisatçı tarafından yö-
netilen, bir kuruma ve-
rilecek.

Bu bütçe, 1 milyon 
çapacıya yevmiye sağ-
layan, hayvanına ucuza 
melas ve küspe temin 
eden, halkını sağlıklı şe-
keri şekerpancarından 
üretilen şeker ile besle-
meyi hedef seçmiş Cum-
huriyetin kuruluşu ile 
özdeşleşmiş ama şimdi 
özelleştirme kıskacında 
olan ve bir türlü kotası 
denetlenmeyen Nişasta 
Bazlı Şeker lobilerine 
karşı halen şekerpanca-
rı üretmeye devam eden 
çiftçilerimize verilecek.

Bu bütçe beton, mü-
teahhitlik, inşaat, AVM 
sevdası hiç bitmeyen, 
bu sevda uğruna 1.sınıf 
tarım arazisi, zeytinlik 
ve meraları görmezden 
gelen ve her şeye rağ-
men zeytin üretmeye ve 
merada hayvan otlatma-
ya devam eden çiftçile-
rimize verilecek. 

Bu bütçe, Rus uça-
ğını vurup da emir ver-
dim vuruldu, sonra ben 
vurmadım, en sonunda 
pilot vurmuş diye na-

ralar atarken, çürüyen 
domateslerine, narenci-
yelerine pazar bulama-
yan eli nasırlı çiftçilere 
verilecek.

Bu bütçe, üreten ka-
zanır mantığı ile üretip 
te kazanamayan kayısı 
üreticisine, üzüm üreti-
cisine verilecek.

Bu bütçe, bu sene 
borçları öderim diye 
düşünürken, doğal afet 
sonucu her şeyini kay-
beden, lütuf gibi borç-
ları 1 yıl ertelenirken % 
3 faiz istenen güneşin 
altında yanan çiftçileri-
mize verilecek. 

Daha sayamadığım 
tüm bu nedenlerden 
ötürü, bütçe rakamları-
na baktığımızda, Suri-
yeliler kadar bile değer 
verilmeyen Atatürk’ün 
efendisi çiftçimize üzül-
me diyorum. Gelecek 
günler iyi olacak, seni 
düşünen bir CHP var.”

Gaytancıoğlu, bütçe görüşmelerinde 
çiftçileri konuştu

Okan
GAYTANCIOĞLU
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HÜSEYİN ÜNSAL YÜCEL
Keşan’da 23 suçtan aranan 

cezaevi firarisi Cengiz K. (33), 
polis tarafından üzerinde sahte 
ehliyetle yakalandı. Cengiz K., 
işlemlerinin ardından çıkarıldığı 
mahkemece tutuklandı. 

Keşan İlçe Emniyet Müdür-
lüğü Asayiş Büro Amirliği ekip-

leri, Yeni Mahalle Belkoop Ko-
nutları mevkiindeki bir işyerinde 
durumundan şüphelendikleri bir 
kişiye kimlik kontrolü yaptı. Poli-
se verdiği ehliyetin sahte çıkma-
sı üzerine yapılan sorgusunda 
şüphelinin Cengiz K. olduğu be-
lirlendi. Cengiz K.’nın ‘dolandırı-
cılık, resmi belgede sahtecilik ve 

hırsızlık’ gibi 23 suçtan ve açık 
cezaevi firarisi olarak arandığı 
tespit edildi. Polis tarafından gö-
zaltına alınan Cengiz K., sorgu-
lanmak üzere emniyete götürül-
dü. İşlemlerinin ardından Keşan 
Adliyesi’ne sevk edilen Cengiz 
K., çıkarıldığı mahkemece tu-
tuklanarak, cezaevine konuldu. 

23 suçtan aranan cezaevi firarisi 
sahte ehliyetle yakalandı 

HABER MERKEZİ
İpsala’da, yasa dışı yollardan 
geçtikleri Yunanistan’dan po-
lis zoruyla Meriç Nehri üze-
rinden geri gönderilen Pakis-
tan uyruklu kaçak, hipotermi 
sonucu hayatını kaybetti.  
İpsala Jandarma Komutanlığı 
ekipleri, önceki gece, 01.45 sı-
ralarında Kumdere köyü mevki-
sinde kaçakların olduğu ihbarı 

üzerine harekete geçti. İpsa-
la- Keşan yolunun kenarında 
bulunan kaçakların arasındaki 
Pakistan uyruklu M.G. (18), hi-
potermiye girdiği belirlenin-
ce İpsala Devlet Hastanesi’ne 
kaldırıldı. Hastanedeki tüm 
müdahalelere rağmen M.G., 
kurtarılamadı. Yapılan incele-
mede kaçakların yasa dışı yol-
lardan geçtikleri Yunanistan’da 

yakalanarak, polis zoruyla Me-
riç Nehri üzerinden Türkiye’ye 
geri gönderildiği belirlendi. Ya-
şamını yitiren M.G.’nin nehre 
düşerek ıslandığı, havanın so-
ğuk olması nedeniyle hipoter-
miye girdiği tespit edildi. Öte 
yandan işlemleri tamamlanan 
diğer kaçakların Edirne Göç 
İdaresi’ne teslim edildiği belir-
tildi.

Yunanistan’ın geri gönderdiği 
Pakistanlı kaçak, İpsala’da 

donarak öldü

HABER MERKEZİ
Mustafa Kemal Paşa 

Mahallesi’nde meydana gelen 
hırsızlık olayında bir apartman-
daki 3 daireden su saatleri ve 
banyo bataryaları çalınırken, ev-

lerin kapılarına da zarar verildi. 
Keşan Polis Merkezi 

Amirliği’ne başvuran A.Ö., il dı-
şında bulunduğu sırada kiracısı-
nın aramasıyla aynı apartman-
da 3 dairesine girilerek hırsızlık 

yapıldığını öğrendiğini, daireleri-
ne ait su saatlerinin, banyo ba-
taryalarının çalındığını ve giriş 
kapılarının kırıldığını belirterek, 
şikayetçi oldu. Polis, olayla ilgili 
inceleme başlattı. 

Keşan’da 3 daireden su saatleri çalındı 

HABER MERKEZİ
Taşımalı eğitim sistemin-

de okullara taşınan öğrenci-
lere verilen eğitimlere dün de 
devam edildi.

Keşan İlçe Milli Eğitim 
Müdürlüğü ve Keşan İlçe Em-
niyet Müdürlüğü tarafından, 
taşımalı sistemle eğitim gören 
öğrencilerine yönelik trafik 
kurallarını içeren seminerlerin 
verilmesine devam ediliyor. 
Geçtiğimiz gün Türkmen ve 
Orhaniye köylerindeki okul-
lara taşımalı sistem ile gelen 
öğrencilere, dün de Çamlıca 
ve Mecidiye köylerindeki okul-
lara gelen öğrencilere, Keşan 
İlçe Milli Eğitim Şube Müdürü 
Yavuz Kılıçarslan ve Keşan 

İlçe Emniyet Müdürlüğü Tra-
fik Tescil ve Denetleme Büro 
Amirliği’nde görevli polis me-
muru İlyas Canki tarafından 

sunum eşliğinde eğitim veril-
di. Eğitime bugün de Paşa-
yiğit Mahallesi’ndeki okulda 
devam edeceği bildirildi.  

Öğrencilere yönelik 
trafik eğitimleri sürüyor 

HÜSEYİN ÜNSAL YÜCEL 
Dün, saat 15.30 sıralarında 

Keşan-Malkara Karayolu üzerinde 
devrilen kum yüklü TIR’ın sürücüsü 
yaralandı. 

Keşan’dan, Malkara yönüne gi-
den Özer Özcan (33) yönetiminde-
ki 22 RG 740 çekici ve 22 RG 509 
çekici plakalı mıcır yüklü TIR, Yeni-
muhacir Kavşağı’nı geçtiği sırada 
sürücüsünün bilinmeyen bir neden-
den dolayı direksiyon hakimiyetini 
kaybetmesi sonucu yolun sağına 
devrildi. Kazada yaralanan sürücü-
sü Özcan, ambulansla Keşan Dev-
let Hastanesi’ne kaldırılarak, tedavi 
altına alındı. Polis ve jandarmanın 
olayla ilgili incelemesi sürüyor. 

Devrilen TIR’ın sürücüsü 
yaralandı 

HABER MERKEZİ
Edirne’de jandarma ekip-

lerinin yaptığı denetimler sıra-
sında, yasa dışı yollardan yurt 
dışına geçmek isteyen yabancı 
uyruklu 141 kaçak yakalandı. 
Edirne Jandarma Komutanlığı 

ile 54’üncü Mekanize Piyade 
Tugay Komutanlığı ekiplerin-
ce, merkeze bağlı Orhaniye, 
Bosnaköy, Yenikadın köyleri 
ile Lalapaşa, İpsala, Uzunköp-
rü ve Meriç ilçelerindeki yol 
kontrolünde, yasa dışı yollar-

dan Avrupa ülkelerine gitmek 
isteyen Pakistan, Afganistan, 
Filistin ve Suriye uyruklu 141 
kaçağı yakaladı. Kaçaklar, iş-
lemlerinin ardından Edirne İl 
Göç İdaresi Müdürlüğü’ne tes-
lim edildi.

Edirne’de 141 kaçak yakalandı

HABER MERKEZİ
İpsala’da yasa dışı yol-

lardan Yunanistan’a kaçmak 
isteyen, FETÖ/PDY soruştur-
ması kapsamında meslekle-
rinden ihraç edilen öğretmen, 
polis, kimyager ve araştırma 
görevlilerinin de aralarında 
bulunduğu 5’i çocuk, 18 kişi 
yakalandı.

İpsala Jandarma Komu-
tanlığı ekipleri, Paşaköy’de 
bir grup FETÖ/PDY şüphe-
lisinin yasa dışı yollardan 
Yunanistan’a kaçacağı bilgisi 
üzerine harekete geçti. Ekip-
ler, daha önce FETÖ/PDY 
soruşturması kapsamında 

öğretmenlikten ihraç edilen 
İ.Ö. (49) yönetimindeki aracı 
durdurdu. Sürücüyle birlikte 
araçta bulunan 18 kişi gö-
zaltına alındı. Araçtakilerin, 
FETÖ/PDY soruşturması kap-
samında ‘ByLock’ kullanıcısı 
olduğu belirlenen ev kadını 
H.B. (26), FETÖ/PDY’ye üye 
olmak suçundan aranan eski 
komiser yardımcısı M.B. (26), 
sahte kimlik kullanan ve örgüt 
üyeliğinden aranan kimyager 
A.G. (42), aranma kaydı ol-
mayan, ancak sahte kimlik-
le yakalanan öğretmen N.G. 
(40), aranma kaydı bulunma-
yan analist M.D. (35), KHK ile 

ihraç edilen baş komiser G.K. 
(34), öğretmen H.K., silahlı te-
rör örgütü üyeliğinden aranan 
araştırma görevlisi M.M.A. 
(26), örgüt üyeliği suçundan 
aranan C.Ç. (42), öğretmen-
likten ihraç edilen Y.D. (30), 
ev kadını S.G.K. (26), Tuzla 
İlçe Emniyet Müdürlüğü’nde 
komiser yardımcısı A.K. (26) 
olduğu tespit edildi. Çoğu ‘By-
Lock’ kullanıcısı olduğu sap-
tanan şüpheliler, yanlarındaki 
N.G. (8), A.Z.K. (2), R.R.S. 
(10), M.S. (7) ve A.C.G. (13) 
isimli çocuklarla birlikte sor-
gulanmak üzere İl Jandarma 
Komutanlığı’na götürüldü.

İpsala’da FETÖ şüphelisi 
13 kişi yakalandı
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AYŞİN SEÇİL GEZER
Keşan’da bulunan oda 

temsilcileri dün düzenle-
dikleri basın toplantısında 
1 Aralık 2017 tarihinde uy-
gulamaya konulan parko-
mat sistemine dair değer-
lendirmelerde bulundu. 

Saat 12.00’da baş-
layan toplantıya; Keşan 
Ticaret ve Sanayi Odası 
Başkanı Mustafa Helva-
cıoğlu, Keşan Lokantacı 
Kahveci ve Otelciler Esnaf 
Odası Başkanı Hüseyin 
Çakmak, Keşan Madeni 
Eşya ve Demirciler Odası 
Başkanı Hüseyin Erkan, 
Keşan Şoförler ve Oto-
mobilciler Odası Başka-
nı Mahmut Demirkan, Ke-
şan Tuhafiyeci ve Mani-

faturacılar Odası Başka-
nı İsmail Yüksel,  Keşan 
Dülgerler İnşaat Sanatkâr-
ları ve Elektrik Tesisatçıla-
rı Odası Başkanı Bülent 
Gezer, Keşan Berberler 
ve Kuaförler Esnaf Odası 
Başkanı Kudret Kalkan 

katıldı.
Toplantının açılış ko-

nuşmasını Helvacıoğlu 
yaptı. 

Helvacıoğlu, “İş Ca-
miası olarak parkomat 
sistemini destekliyoruz. 
Uygulamadaki eksiklikle-
ri gidermeliyiz. Özendiri-
ci ve kolaylaştırıcı tarife-
ler bekliyoruz. Parkoma-
tın, ticarete ve alışverişe 
katkısı olacak düşüncesi 
içerisinde bu sistemi 

desteklediğimizi tekrar 
ifade etmek istiyorum.” 
şeklinde konuştu. 

ORTAK BİR FİKİRDE 
BULUŞACAĞIMIZA 
İNANIYORUZ
Helvacıoğlu’nun ar-

dından konuşan Çakmak, 

“Belediye Başkanımızın 
aldığı bu parkomat sis-
temi Keşan’ımıza hayır-
lı olsun. Esnaf camiası 
olarak bunu destekli-
yoruz. Yıllardan beri de 
önerimizdi. Mustafa Hel-
vacıoğlu Başkanımın da 
belirttiği gibi sistemde 
bazı eksiklikler var. Ge-
rek parkomat sisteminin 
patronu, gerek belediye-
miz, gerekse iş camiası 
ve esnaflar olarak ortak 

bir fikirde buluşacağımı-
za inanıyoruz. Bu sistem 
Keşan’ımıza hayırlı ol-
sun. Yeni bir sistem bu 
ama olmazsa olmaz olan 
bir sistem, Keşan’ımız 
büyüyor, bir şehir hava-
sına girmek için bu siste-

mi destekliyoruz.” dedi. 
KEŞAN HALKINA 
BÜYÜK İŞ DÜŞÜYOR
Parkomat sistemini 

desteklediklerini belirten 
Erkan, konuyla ilgili şu 
ifadeleri kullandı: “Sistem 
çok güzel. Keşan halkı 
olarak, yurtdışından ge-
lecek vatandaşlarımıza 
misafirperver olmalıyız. 
Yurtdışından gelen mi-
safirlerimizin araçlarının 
korunup, kollanması ola-

rak destek olmalıyız. Ke-
şan halkına da büyük iş 
düşüyor.” 

TRAFİK AKIŞINDA 
ÇOK BÜYÜK 
DEĞİŞİKLİKLER 
OLDUĞUNU HEPİMİZ 
GÖRÜYORUZ

Trafik akışında rahatla-
ma olduğunun altını çizen 
Demirkan, “Parkomat 
uygulamasının olduğu 
caddelerde düzenli bir 
park sistemi olduğu için 
trafik akışında çok büyük 
değişiklikler olduğunu 
hepimiz görüyoruz. Va-
tandaşlarımız bu rahatlı-
ğın farkına vardılar. Aynı 
zamanda parkomat ile 
birlikte sistemde bölge-
sel bir istihdam söz ko-

nusu oldu. Halkımızdan 
çalışan yaklaşık 25 kişi-
lik personel var. Bununla 
birlikte başka sıkıntılar 
doğdu, 65 bin nüfuslu bir 
yerde parkomat uygula-
ması devreye girdiğinde 
bir dakikalık ücret alın-
ması gibi olaylar oldu. 
Bu konularda belediye-
mizi de yalnız bırakma-
yıp, işletme sahibinin de 
zarar etmeyeceği şekilde 
bazı tekliflerimiz olacak.” 
dedi. 

KISA SÜRELİ 
DURMALAR İÇİN 
BİR DÜZENLEME 
YAPILMASI 
GEREKLİ
Uygulamanın faydalı 

olduğunu söyleyen Yük-
sel, şöyle konuştu: “Ben 
trafiğin rahatladığını gö-
rüyorum. Bu uygulama-
nın çok faydalı olduğunu 
da görüyorum. Çevre-
mizdeki il, ilçe ve yurtdı-
şından gelen misafirleri-
miz daha öncesinde yer 
bulamadığı için alışveriş 
merkezlerine gidiyordu. 
Ancak geçtiğimiz cumar-
tesi günü çarşıda daha 
fazla misafirimiz olduğu 
gözümüze çarptı. Parko-
mat sistemini destekliyo-
ruz. Kısa süreli durmalar 
için bir düzenleme yapıl-
ması gerekli.”

TRAFİKTEN 
BİNLERCE ARAÇ 
ÇEKİLDİ
Caddelerde iki sıra 

parkların önüne geçildiğini 
belirten Gezer, “Parkomat 
uygulamasında şunun 
farkında vardık; görüyo-
ruz ki araç yoğunluğu 
ortadan kalktı. Trafikten 
binlerce araç çekildi gibi 
bir ortam oldu. Sokaklar-
da eskisi kadar 2 sıra, 3 
sıralık parklar görmüyo-
ruz. Yürüyerek alışveriş 
yapan vatandaşlar daha 
rahat ediyorlar. Keşan 
dışında uygulanan par-
komat uygulamalarında 
belli bir sürenin ücretsiz 
olduğunu ve bunların 
tanımlı cihazlara tanıtıl-
dığını görüyoruz. Sözleş-
menin ne şekilde yapıl-
dığını bilmiyoruz ancak 
yüklenici firma ile bunun 
bir daha gözden geçiril-
mesinin yararlı olacağını 
düşünüyorum.” değerlen-
dirmelerinde bulundu. 

KEŞAN’A 
HAYIRLI OLSUN
Konuyla ilgili Kalkan da 

şu cümleleri kullandı: “Par-
komat sistemi Keşan’a 
hayırlı olsun. Şirketimiz-
den bir istirhamımız ol-
sun; parkomat sistemi-
nin başında duran arka-
daşlara öncelikle eğitim 
verirseler çok daha iyi bir 
şekilde kişilere anlatabi-
lirler. Başkanlarımın de-
diği gibi 10 dakikalık bir 
süreyi iyi bir şekilde an-
latabilirseler vatandaşlar 
daha rahat eder.” 

FİRMAMIZ İLE 
OTURUP 
KONUŞMAK 
İSTİYORUZ
Toplantıda kapanış 

konuşmasını da yapan 
Mustafa Helvacıoğlu, 
sistemi desteklediklerini 
belirten ifadelerin yanında 
kısa süreli parklar için çö-
züm önerilerinde bulundu. 
Helvacıoğlu, açıklamasını 
şöyle sonlandırdı: “Çağ-
daş yöntemler ile uygula-
maya konulan “Parkomat 
Sistemi”nin Dünya’da da 
örnekleri olup, bu uygula-
manın Keşan ekonomisi-
ne, esnafına ve ticaretine 
canlılık getireceği inan-
cındayız. Parkomat uy-
gulaması; bir aracın park 
edeceği alana birden faz-
la aracın park etmesine 
imkan sağlıyor. Böylece 
sürücüler rahatlıkla park 
alanlarını kullanabiliyor-
lar. Parkomat uygulama-
sının bulunduğu cadde-
lerde daha düzenli bir 
parklaşma olduğu için 
trafik akışı da buna pa-
ralel olarak rahatlamıştır. 
Sistem, aynı zamanda 
bölgesel istihdama da 
katkı sağlıyor. Uygula-
ma ile birlikte yeni bir 
iş sahası doğmuş ve bu 
sahada çalışacak birçok 
kişiye de iş imkânı sağ-
lanmıştır. Büyüyen bir 
şehiriz, bu anlamda par-
komat sistemini destekli-
yor ve yaygınlaştırılması 
gerektiğine inanıyoruz. 
Esnafa yardımcı olacak, 
alışverişi ve ticareti arttı-
racaksak, bu tür sistem-
li uygulamalara destek 
olmalıyız. Fakat uygula-
madaki bazı eksiklikleri 
gidermeliyiz. Firmamız-
dan da kolaylaştırıcı ve 
özendirici tarifeler bek-
liyoruz. İşletmesine mal 
indiren, bindiren esnafı-
mıza yardımcı olunması 
anlamında, çok kısa sü-
reli parklara izin verilmeli 
ve çok kısa süreli park-
lar sistemin bir parçası 
olmalı. Bunun yanı sıra; 
işyeri araç aboneliği ve 
kademeli indirim uygula-
masının olması gerekti-
ği kanaatindeyiz. Örnek 
verecek olursak; 1 araç 
300 TL ise, 5 araç abone-
liği bin TL olmalı gibi ça-
lışmaları geliştirmeliyiz. 
Yine özendirici ve kolay-
laştırıcı tarifeler olması 
gerektiği konusunda, ilk 
yarım saat 1 TL tam saat 
3 TL veya 0-10 dakika üc-
retsiz olmalı. Uygulama 
ile birlikte yeni otopark 
ihtiyaçları da doğacak-
tır. Gerek Belediyemi-
zin kendi bünyesinde 
gerekse özel otoparklar 
üretmemiz gerektiğine 
bundan sonra inanıyo-
ruz. İlk dakikaların ücret-
siz olmasını firmamız ile 
oturup konuşmak istiyo-
ruz.” 

Oda Başkanları ‘Parkomat’ için bir araya geldi

Mustafa
HELVACIOĞLU

Mahmut
DEMİRKAN

Hüseyin
ÇAKMAK

İsmail
YÜKSEL

Hüseyin
ERKAN

Bülent
GEZER

Kudret
KALKAN
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- ATAKENT 1 DE 3+1 ÖNÜ AÇIK EN ÜST KAT 153.000 TL

- SANAYİ ÜZERİ 3+1 SIFIR ÖNÜ AÇIK DAİRE 245.000 TL

- CENNET PARKI ARKASI 8.500 M2 TARLA 240.000 TL

- ALİ KALE OKULU CİVARINDA 285 M2 ARSA85.000 TL

DİĞER İLANLARIMIZ İÇİN www.kesankahramanlaremlak.com

SATILIK VE KİRALIK GAYRİMENKULLERİNİZİ EN HIZLI VE 

GÜVENİLİR ŞEKİLDE YENİ SAHİPLERİNİ BULALIM 

9 YILDIR GÜVENLE HİZMETİNİZDEYİZ.

ADRES: BÜYÜK CAMİ MAH. 
BANKA GEÇİDİ SOK NO 2/2 

(EMNİYET MÜDÜRLÜĞÜ YANI 
PEKCAN PASAJI) KEŞAN

0284 714 8676  - 0545 252 3457

SATILIK

20 Aralık 2017 Çarşamba

HABER MERKEZİ
CHP (Cumhuriyet Halk Par-

tisi) Edirne Milletvekili Doç. Dr. 
Okan Gaytancıoğlu, bütçe ve ke-
sin hesapların sırasıyla görüşüldü-
ğü 6’ncı turda Dış İşleri Bakanı’na 
kamuoyunu yıllardır meşgul eden 
18 ada konusunda AK Parti Hü-
kümetinin hâlâ net bir açıklama 
yapmadığını ve bilgi vermediğini 
hatırlattı.

TBMM Genel Kurulu’nda, 11 
Aralık Pazartesi günü başlayan 
ve 22 Aralık Cuma günü bitirilmesi 
planlanan 2018 Yılı Merkezi Bütçe 
Kanunu ile 2016 Yılı Merkezi Yö-
netim Kesin Hesap Kanunu Ta-
sarılarının görüşmelerine devam 
ediliyor. Dış İşleri Bakanlığı görüş-
melerinin yapıldığı 6’ncı turunda 
söz alan CHP Edirne Milletvekili 
Okan Gaytancıoğlu, Dış İşleri 
Bakanı’na “Lozan Barış Antlaş-
ması başta olmak üzere, çeşitli 
uluslararası egemenlik anlaş-
malarıyla Türkiye Cumhuriyeti 
egemenliğinde olan bu adalara 
Yunanlıların yerleştiği ve Yu-

nan bayrakları asıldığı yolunda 
bilgiler vardır. Hatta geçtiğimiz 
dönem Başbakan olan Ahmet 
Davutoğlu’nun fiilen Yunan iş-
galinde, hukuken Aydın ilimize 
bağlı Marathi Adası’nı ziyaret 
ettiği kamuoyuna yansımıştır.” 
ifadelerini kullandı. 

RIZA SARRAF İÇİN 
AMERİKA’YA 
VERDİĞİNİZ 
NOTAYI BAŞINA 
ÇUVAL 
GEÇİRİLEN 
ASKERLERİMİZ 
ADINA VEREMEDİNİZ!
Dış İşleri Bakanlığı bütçe 

görüşmelerinde söz alan CHP’li 
Gaytancıoğlu, “Türkiye’nin 16 
Nisan Pazar günü referandum 
heyecanı yaşadığı sıralarda, 
Yunan Savunma Bakanı Kara 
Kuvvetleri Komutanıyla birlik-
te Aydın’a bağlı Eşek Adası’na 
helikopterle gitmiş, hatta Bakan 
ve beraberindeki heyetin gelişi 
sırasında Yunan askerleri de 
Aydın Eşek Adası’nda kuzu çe-

virmiştir. Orkestra kuran asker-
ler de sazlı sözlü eğlence dü-
zenlemiştir. 4 Temmuz 2003’te 
askerlerimizin başına çuval ge-
çirildiğinde ‘Müzik notası mı?’ 
diye dalga geçip; Rıza Sarraf 
gibi bir şarlatan için ‘Bizim va-
tandaşımız’ deyip Amerika’ya 
anında nota verdiniz. Acaba bu 
konuda yani 18 adamızın işga-
li konusunda AKP hükümeti 
olarak neler yaptığınızı merak 
ediyorum.” açıklamalarında bu-
lundu. 

Gaytancıoğlu “AKP Hükümeti 
18 adamızın işgali 

konusunda ne yaptı?”

Okan
GAYTANCIOĞLU

HABER MERKEZİ
Geçen ay gazetemizde 

“63 yaşındaki kadın yardım 
bekliyor” haberimizde Bin-
naz Ulubağ’ın evinin çatısının 
aktığını ve 3 aydan aya maaş 
aldığını KOAH hastası olduğu-
nu aktarmıştık. 18 Aralık 2017 

Pazartesi akşamı yapan yağ-
murla beraber aynı sıkıntıları 
yaşadığını gazetemize bildiren 
komşuları konu ile ilgili olarak 
yetkililerden yardım istediler. 
Geçen ay haberin çıkmasından 
sonra Keşan Belediyesi ekip-
lerinin Ulubağ’ın evini ziyaret 

ettiklerini söyleyen komşuları 
ama ondan sonra herhangi bir 
gelişmenin olmadığını ifade et-
tiler. Çatısı akan Ulubağ’ın acil 
yardıma ihtiyacı olduğunu ha-
tırlatan komşuları yaşlı kadına 
yetkililer tarafından ilgi göste-
rilmesini kaydettiler.

63 yaşındaki kadın yardım bekliyor

HABER MERKEZİ
Keşan Oto Galericiler Sitesi 

Başkanı Göksel  Aktaş, Bilim 
Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı’nın 
düzenlediği toplantıda araçlarda 
cam filmi uygulamasına yöne-
lik yeni kararlar alındığını ışık 
geçirgenliğinin en az yüzde 70 
olması şartıyla cam film uygula-
nabileceğini ifade etti. 

Aktaş, düzenlenen top-
lantıda; Karayolları Trafik 
Yönetmeliği’nin 14. maddesinde 
yapılması planlanan değişiklik-
lerle ilgili tasarıyı şöyle özetledi: 

“Araçların ön camına hiçbir 
şekilde cam filmi uygulama-
sı yapılamaz. Sürücünün 180 
derece ön görüş alanı içerisin-
de sağ ve solunda kalan yan 
camlara cam filmi ile birlikte 
camın toplam ışık geçirgen-
liğinin en az yüzde 70 olması 
şartıyla cam film uygulanabi-
lir” 

Tasarıda sürücülerin arka-
sında kalan camlara film uy-
gulanabileceği kaydedilirken, 
uygulanan filmle birlikte camın 
ışık geçirgenliğinin yüzde 70’in 

altında olabileceği belirtildi. Yol-
cu taşıma araçlarında acil çıkış 
camlarına film uygulanamaya-
cağı kaydedildi.

Aktaş, cam filminde alınan yeni 
kararları anlattı

Göksel
AKTAŞ

HABER MERKEZİ
Orman ve Su İşleri Bakanlığı 

Devlet Su İşleri (DSİ) Genel Mü-
dürlüğü tarafından Edirne’de inşa 
edilen Hamzadere Barajı Sula-
ması projesinde yüzde 70 fiziki 
gerçekleşmeye ulaşıldı. Projenin 
tamamlanarak arazilerin sulama-
ya açılması ile bölge çiftçisi dekar 

başına 750 lira ilave gelir artışı 
sağlayacak.

Edirne’nin İpsala ilçesinde 
inşa edilen ve 47,7 metre yük-
sekliğe sahip Hamzadere Barajı 
2011 yılında tamamlanmıştı. 210 
milyon m3 su biriktirme hacmine 
sahip olan baraj, 262 milyon lira 
yatırım bedeli ile inşa edilmişti. 

Bu barajın sulama projesi çerçe-
vesinde Edirne’ye bağlı Keşan, 
İpsala ve Enez ilçeleri, Yenikar-
puzlu Beldesi ve 28 adet köy bu-
lunuyor. Bu yerleşim yerlerinde 
toplam 273.350 dekar zirai araziyi 
suyla buluşturacak sulama proje-
sinde ise çalışmalar hız kesme-
den devam ediyor.

116.570 DEKAR 
ARAZİ SULAMAYA 
HAZIR HALE GETİRİLDİ
Fiziki gerçekleşmesi yüzde 

70 seviyesine ulaşan ve toplam-
da 150.000 metre ana kanal ile 
565.460 metre borulu şebeke 
inşa edilecek sulama projesin-
de, bugüne kadar toplam 84.350 

metre açık kanal inşa edilerek 
buna bağlı 203.753 metre borulu 
şebeke döşendi. 1.417 adet sanat 
yapısı imalatının tamamlandığı 
projede ayrıca 6 adet pompa is-
tasyonu inşaatı da bitirildi. Toplam 
273.350 dekar zirai araziyi suyla 
buluşturacak projede yapılan bu 
çalışmalarla 116.570 dekar arazi 
sulamaya hazır hale getirildi.

Projenin Yatırım Bedeli 290 
Milyon Lira

Projenin toplam yatırım bede-
linin 290 milyon lira olduğunu ve 
2019 yılında tamamlanmasının 
hedeflendiğini belirten Orman ve 
Su İşleri Bakanı Prof. Dr. Vey-
sel Eroğlu ise “Bakanlık olarak 
Edirne’de son 15 yılda muh-
teşem projelerin altına imza 
attık. Hamzadere Barajı Sula-
ma projesi ile bölge çiftçimiz 
sulama alanında dekar başına 
750 lira ilave gelir artışı sağla-
yacak. Ülke ekonomisine yıllık 
205 milyon lira katkı verecek 
bu proje ile ayrıca 5.000 kişiye 
de istihdam alanı açmayı he-
defliyoruz” değerlendirmesinde 
bulundu.

Yüzde 70 fiziki gerçekleşmeye ulaşıldı

HABER MERKEZİ
Keşan Belediyesi Balık 

Pazarı’nda Karadeniz hamsi kilo-
su 15 TL’den satışa çıkarılırken, 
vatandaşlar fiyatın yüksek olma-
sından dert yandı. 

Av yasağının kalkmasın üze-
rinden aylar geçmesine rağmen 
balık fiyatlarının düşmemesi 
vatandaşın cebine de yansıdı. 
Geçtiğimiz yıl bu dönemlerde ki-
losu 10 TL’den satışa sunulan 
Karadeniz hamsinin fiyatı bu yıl 
15 TL’nin altına düşmedi. Fiyatın 
yüksek olmasından dert yanan 

vatandaşlar, balık fiyatlarının düş-
mesini beklerken, pazar esnafı 
aksi yönde söylemlerde bulundu. 
Balık pazarında tezgah açan es-
naf, Karadeniz hamsinin fiyatının 

önümüzde hafta daha da artaca-
ğını söyledi. 

Hamsinin kilo fiyatının 20 
TL’ye kadar yükselmesi bekleni-
yor. 

Hamsi bu yıl ucuzlamıyor
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AYŞİN SEÇİL GEZER
Edirne İl Genel Meclisi’nin 

CHP’li Üyesi Mehmet Ali Ye-
tim, Uzunköprü’nün OSB’nin 
kurulması konusunda birlik ve 
beraberlik içerisinde olduğunu 
belirtirken; Keşan’a kurulması 
düşünülen Gıda İhtisas OSB 
konusunda, gerekli birlik ve be-
raberliğin sağlanamadığını dün 
yaptığı açıklamada ifade etti.

Uzunköprü’ye kurulması 
düşünülen OSB için toplantıla-
rın yapılmaya başlandığını ha-
tırlatarak, sözlerine başlayan 
Yetim şunları söyledi: “Ola-
ğanüstü birinci toplantıda 8 
kişi belirlenmişti. Vali Bey 
belirlenen kişilerin sadece 
İl Genel Meclisi Üyesi değil; 
kurum müdürlerinin yer al-
ması gerektiğini ifade etti. 
Edirne’mize istihdam yarata-
cak bir çalışma yapılmak is-
teniyorsa köylerdeki insanla-
rımızın başka yere gitmeme-
si ve sıkıntı yaşamaması için 
yapılacak yatırıma destek 
verilmesi gerekiyor. Bölge-
mizde nereye yatırım yapıla-
caksa oraya gerekli desteği 
vermemiz gerekiyor.”

KEŞAN OLARAK 
TARTIŞMALARIN 
ÖTESİNE GEÇEMEDİK
 “Uzunköprü’de bazı ça-

lışmalar hızlı şekilde ilerli-
yor. Keşan’da, OSB’yle ilgili 
söylemler var. Keşan olarak, 
ne durumdayız?” şeklinde-
ki soruya cevap veren Meh-
met Ali Yetim şunları söyledi: 
“Uzunköprü’de bin 700 dö-
nüm alana OSB’nin kurulma-
sı için destek veriyoruz. Özel 
İdaresinden oy birliğiyle alı-
nan karar doğrultusunda, 
1 milyon lira destek veriyo-
ruz. OSB’nin Uzunköprü’ye 
hayırlı olmasını diliyorum. 
Keşan’da OSB’yle ilgili tartış-
malar yaşanıyor. Ama Keşan 
Ticaret ve Sanayi Odası, Ke-
şan Ticaret Borsası ile AKP 
Keşan İlçe Başkanı’ndan 

OSB’nin ilçemize kurulaca-
ğı yönünde bir şey duyma-
dım. AKP Keşan İlçe Baş-
kanı Hüseyin Boyalık, OSB 
konusunda Keşan Belediye 
Başkanı Mehmet Özcan’ın 
söylemleri konusunda, ‘be-
lediye başkanımız sadece 
laf olsun diye konuşmuş.’ 
şeklinde söylemlerde bulun-
muş. Ben bu tür söylemleri 
kendisine yakıştıramıyorum. 
Çünkü ilgili Bakan, ‘Keşan’a 
OSB yapılacak.’ derse yapı-
lır. Uzunköprü’de işler ses-
siz sedasız şekilde ilerledi ve 
bugün istenen netice alındı. 
Ancak Keşan’da mera alanı, 
ot parası gibi kuru gürültü 
tartışmalar yaşandı. Keşan 
olarak şu anda tartışmaların 
ötesine ne yazık ki geçeme-
dik.”

HÜKÜMET YETKİLİLERİ 
TARAFINDAN YAPILAN 
BİR ÇALIŞMA YOK
Yetim sözlerine şöyle de-

vam etti: “Biz Keşan’ın gelir 
düzeyinin artmasını ve in-
sanların para kazanması-
nı istiyoruz. Bundan ötürü 
Keşan’daki OSB’nin kurul-
ması için söyleme değil, ic-
raata geçilmesi gerekiyor. 
Bu iş Uzunköprü Ticaret ve 
Sanayi Odası’nın girişimiyle 
oluyorsa, Keşan Ticaret ve 
Sanayi Odası ile AKP Keşan 
İlçe yönetimi bu işin neresin-
dedir? Uzunköprü’de birlik 
ve beraberlik içerisinde ya-
pılan çalışmalar neticesinde, 
OSB’de ciddi bir ilerleme kat 
edildi. Keşan’da bu konuda 
atılan hiçbir adım yok. Kim-
senin bu konuda, taşın altına 
elini koyduğunu görmüyo-
rum. Burada amacım eleştir-
mek değildir. Ancak hükümet 
yetkilileri tarafından yapılan 
bir çalışma yok. Bakanlar, 
AKP’nin ilçe kongrelerine 
geliyorlar, ilçe başkanının 
kim olacağına karar veriliyor 
ve mesajlar veriliyor. Ama 

mesajlarda yapıcı bir şeyler 
yok.”

BİRLİK VE BERABERLİK 
İÇERİSİNDE BİR 
ÇALIŞMA 
YAPILMALIDIR
Uzunköprü’ye yapılacak 

OSB’ye belediyenin ortak ol-
madığını hatırlatarak, sözlerine 
devam eden Mehmet Ali Ye-
tim, şöyle konuştu: “Uzunköp-
rü Belediyesi ortak olmaz-
ken; Keşan Belediye Başkanı 
Mehmet Özcan, OSB ilçeye 
kazandırılacaksa, belediye 
olarak ortak olabileceğini 
ve üzerine düşen ne varsa 
yapmaya hazır olduğunu ifa-
de etti. Buna rağmen, mera 
vasfı sorunu halen aşılama-
dı. Eğer mevcut alan mera 
vasfından çıkmadığı sürece, 
OSB’nin Keşan’a gelmesi 
mümkün değil. OSB konu-
sunda, bir iletişimsizlik var. 
Bir an önce iletişim kurulup, 
birlik ve beraberlik içerisinde 
bir çalışma yapılmalıdır.”

KEŞAN’DA BİRLİK 
OLMAZSA BÖLGEYE 
YATIRIMIN GELECEĞİNİ 
DÜŞÜNMÜYORUM
Yetim sözlerini şöyle ta-

mamladı: “Yetkililer OSB’nin 
Keşan’a kurulacağı yönünde 
artık bir müjde vermesi gere-
kiyor. Keşan’da birlik olmaz-
sa ve herkes kendisine çalış-
tığı sürece, bölgeye yatırımın 
geleceğini düşünmüyorum.”

Yetim, Gıda İhtisas 
OSB hakkında konuştu

Mehmet Ali
YETİM

NAZAN KAPLAN
Keşan İlçe Müftülüğü ta-

rafından yapılan açıklamada; 
2018 yılı hac müracaat ve kayıt 
işlemlerinin 21-29 Aralık 2017 
tarihleri arasında yapılacağı 
kaydedildi. 

Konu hakkında bilgilendir-
mede bulunan yetkililer şunları 
söyledi: “2018 yılında ilk defa 
kayıt yaptıracakların ön kayıt 
işlemleri 21-29 Aralık 2017 ta-
rihleri arasında yapılacaktır. 
İlk defa kayıt yaptıracak va-
tandaşlarımızdan kişi başına 
20 TL ön kayıt ücreti alına-
caktır. Ön kayıt ücreti anlaş-
malı bankalardan birine ya-
tırılacaktır. Hac kayıtları T.C. 
kimlik numarası ile yapılacak 
olup, yabancı uyruklu olanla-
rın kayıtları alınmayacaktır.

Vatandaşlarımız ön ka-
yıtlarını elektronik ortamda 
‘http://hac.diyanet.gov.tr’ ad-

resinde gerekli bilgileri dol-
durarak veya müftülüklere 
bizzat müracaat ederek, mü-
racaat formunu doldurmak 
suretiyle ‘Oda Tercihli’ veya 
‘Otel’ konaklama türlerinden 
birini hac fiyat aralıklarını 
göz önünde bulundurarak, 
varsa kuraya birlikte katıl-
mak istediği kişileri belirte-
rek kayıtlarını yapacaklardır. 
Daha önceki yıllarda hac 
kaydı olup, 2017 yılında hac 
kurasına katılan ancak kesin 
kayıt hakkı elde edemeyen 
hacı adaylarının kayıt yeni-
leme işlemleri, 21-29 Aralık 
2017 tarihleri arasında baş-
kanlığımız tarafından otoma-
tik olarak yapılacaktır. Kaydı 
yenilenen vatandaşlarımız-
dan her hangi bir kayıt ücreti 
talep edilmeyecektir. Kayıt 
yenileme işlemi başkanlığı-
mızca yapılacaklardan; il/ilçe, 

konaklama tülü veya kura 
birlikteliklerinde değişiklik 
talebinde bulunanların, 21-29 
Aralık 2017 tarihleri arasında 
il veya ilçe müftülüklerine 
müracaat ederek işlemlerini 
yaptırmaları gerekmektedir. 
Hacı adayları müracaatlarım 
yaptıktan sonra mağduriyet 
yaşamamaları için kayıt du-
rumlarını ‘hac.diyanet.gov.
tr’ adresinden sorgulayabi-
leceklerdir. 2018 yılı hac or-
ganizasyonda uygulanacak 
usul ve esaslar ile kesin ka-
yıt tarihleri ve hac konaklama 
türlerine göre alınacak ücret-
lere ilişkin hususlar açıkla-
nacaktır. Bu nedenle, 2018 
yılında ilk defa hacca gitmek 
isteyen ve kayıtları yenilene-
cek olan vatandaşlarımızın 
mağdur olmamaları için, hac 
ön kayıt tarihlerine dikkat 
edilmesi önemle duyurulur.”

AYŞİN SEÇİL GEZER
Türk Kızılayı Keşan Şubesi 

Gençlik Kolları Türk Kızılay’ının 
düzenlediği ‘Hedef 25’ konulu 
seminere katıldı. 

Bu seminere Keşan’dan 2 
kişinin katıldığını ifade eden 
Şube Başkanı Vedat Koyun-
cu, “Keşan’dan Zeynep Yıl-

maz ve Ali Karamık arkadaş-
larımız katıldı. Orada Keşan’ı 
çok iyi temsil ettiklerini gör-
dük. İlk kez böyle seminerlere 
Keşan’dan katılım oldu. Tür-
kiye genelinde 127 kişinin, 
Marmara Bölgesi’nden de 13 
kişinin katıldığını göz önünde 
bulundurursak, Keşan’dan 
2 kişinin katılması büyük bir 

başarı. Arkadaşlarımız gittik-
leri seminerde yaptıkları pro-
jeler ile ödül aldı.” dedi. 

‘HEDEF 25’ PROJESİNİN 
AMACI FARKINDALIK 
YARATMAK
Seminere katılan Keşan 

Yusuf Çapraz Uygulamalı Bi-
limler Meslek Yüksekokulu öğ-

rencileri Zeynep Yılmaz ve Ali 
Karamık, Keşan’ı temsil ettik-
lerini belirterek, şu bilgilendir-
melerde bulundu:“ ‘Hedef 25’ 
projesinin amacı gençleri bir 
araya getirip, kan bağışı hak-
kında farkındalık yaratmak, 
halkı bu konuda daha duyar-
lı hale getirmek. Avrupa’da 
kan merkezleri oluşturulmuş. 

Halk bilinçli bir şekilde 3 ayda 
bir 4 ayda bir gidip kan veri-
yor. Asıl amaç; Türkiye’de de 
bu zemini oluşturmak. Kan 
ve kök hücreye alımıyla ilgili 
8 gruba ayırdılar. Herkes bir 
proje hazırladı. Daha son-
ra her grup projesini sundu. 
1’inciler seçildi. Bu projeleri 
hazırlayanlar arasında Trakya 
Üniversitesi’nden 2 arkadaşı-
mız da vardı. 2’si de 1’incilik 
getirdi. Gayet güzel bir et-
kinlik gerçekleştirdik. Orada 
olup yeni arkadaşlar tanıdık, 
diyalog halindeyiz. Ortak pro-
jeler yolunda ilerleyeceğiz.” 

ALTINTAŞ KÖYÜ’NDE 
ŞEHİT MEZARINDA 
DÜZENLEME 
YAPILACAK
Öte yandan Altıntaş 

Köyü’nde kötü durumda olan 
bir şehit mezarında düzen-
leme yapılacağını aktaran 
Koyuncu“Keşan Şehit Ailele-
ri ve Gazileri Derneği Başka-
nı Ferhat Dönmez ve Altıntaş 
muhtarı Ali Aktaş’ın talepleri 
doğrultusunda bu mezarlığın 
durumunu değerlendirdik. 
İhalesini yaptık. Hava şartları-
na göre 10- 15 gün içerisinde 
bitirmeyi hedefliyoruz.” dedi.

Türk Kızılayı ‘Hedef 25’ 
konulu seminere Keşan’dan 

2 genç katıldı

Zeynep
YILDIRIM

Vedat
KOYUNCU

Anıl
ÇAKIR

Ali
KARAMIK

Müftülük duyurdu: “Hac müracaat 
işlemleri 21-29 Aralık’ta”

HABER MERKEZİ
Makine Mühendisi Murat 

Dinç, kazan denetimlerinin 
sıkı tutulması gerektiğini, dün 
yaptığı açıklamada söyledi.

Doğal gazın belirli nokta-
lara gelmiş olmasına rağmen 
çoğunluğun kömür kullan-
maya devam ettiğini belirten 
Dinç, “Oranın yüksek olma-
sı, her şeyden önce halkı-
mızın sağlını tehdit etmek-
te. Bunun da başlıca nede-
ni geçmiş yıllarda olduğu 
gibi kalorifer kazanlarında 
yakım kurallarına uyulma-
ması. Kömür kalitesinin 
istenen seviyede olup-ol-
madığı konusu belediyenin 
denetimleriyaptığını dü-
şünüyoruz. Gerek Makine 
Mühendisleri Odası, Keşan 
Belediyesi Çevre ve Kontrol 
Müdürlüğü ve Keşan Za-

bıta Müdürlüğü tarafından 
kontrollere devam edilmeli. 
Kurallara uymayanlara ceza 
uygulanması gerek.” şeklin-
de konuştu.

MAKİNE MÜHENDİSİNİN 
DENETİMLERE 
ÇIKTIĞINA HİÇ 
ŞAHİT OLMADIM
Murat Dinç, sözlerini 

şöyle tamamladı: “Geçmiş 
yıllarda makine mühendis-
leri odası temsilcileri olarak 
denetimlere bizler de çıkı-
yorduk. Fakat bu yıl makine 
mühendisinin denetimlere 
çıktığına hiç şahit olmadım. 
Belediye sadece kendisi 
yapıyorsa, bilemiyorum. 
Ancak mühendisler olarak 
kazan denetimi yapıldığını 
zannetmiyorum. Geçmiş yıl-
larda belediye bizden yar-
dım talep ediyordu. Biz de 

gönüllü olarak destek veri-
yorduk. Burada yerel yöne-
yim bu işi biraz boşladı gibi 
geliyor. Doğal gaz gelmiş 
olsa da kullanım oranı %10 
seviyesinde. %90 oranın-
da kömür yakmakta. Başta 
yerel yönetimin bu işi sıkı 
tutarak, kimsenin gözünün 
yaşına bakmaması lazım.”

Dinç: “Kontrollere devam edilmeli”

Murat
DİNÇ

HABER MERKEZİ
AK Parti Keşan İlçe Başka-

nı Hüseyin Boyalık, Keşan Yu-
suf Çapraz Uygulamalı Bilimler 
Yüksekokulu Müdürü Doç. Dr. 
Adil Oğuzhan’ı makamında zi-
yaret etti. 

Beraberinde İlçe Başkan 
Yardımcıları Gürcan Kılınç ve 
Beyhan Nanta ile birlikte yük-
sekokula giden Boyalık, bura-
da Okul Müdürü Oğuzhan’dan 
okulun çalışmaları ve eksiklik-
leriyle ilgili bilgiler aldı. 

Okula yeni açılması planla-
nan bölümler ve yurt sorunuyla 
ilgili de Oğuzhan’dan bilgiler 
alan Boyalık, okulun ihtiyacı 
olan yurt sorunu ile ilgili Genç-
lik ve Spor Bakanlığı ile bir 

görüşme yapılacağını ve yurt 
probleminin ortadan kalkması 
için ellerinden geleni yapacak-
larını dile getirdi.

Okula açılacak yeni bö-
lümler, okulun diğer sorunla-
rı ve öğrencilerin durumuyla 
da ilgili bilgiler alan Boyalık; 
“Üniversitemiz, bizim için, 
Keşan’ımızın geleceği için 
oldukça önemlidir. Öğren-
cilerimizin ve eğitim veren 
akademisyen kadromuzun, 
ilçemizde huzurlu ve mutlu 
olması için elimizden gele-
ni Keşan olarak yapmalıyız. 
Bunun içinde ortak akılda 
hareket etmek gerekir. Üni-
versiteler bir şehre değer 
ve anlam katan kurumlardır. 

Bizler de Keşan ile okulumuz 
arasındaki ilişkiyi daha da 
arttırmak ve Üniversitemiz-
de eğitim gören öğrencileri-
miz ile akademisyen kadro-
muzun, ilçemizin gelişimine 
katkı sağlaması için her türlü 
ortak çalışmayı yapamamız 
gerektiğine inanıyorum. Mü-
dürümüze sıcak karşılama-
sından dolayı teşekkür edi-
yor, bu ziyaretlerin daha da 
artmasını temenni ediyoruz.” 
dedi.

Oğuzhan’da Hüseyin 
Boyalık ve yöneticilerine, zi-
yaretlerinden dolayı teşekkür 
ederek, Keşan ve Keşan’ın ge-
lişimi için ortak çalışmaya hazır 
olduklarını söyledi. 

Boyalık’tan KYÇUBYO’ya ziyaret

Hüseyin
BOYALIK

Adil
OĞUZHAN

Beyhan
NANTA
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MEDYA KEŞAN GAZETECİLİK YAYINCILIK
MATBAACILIK SAN. VE TİC. LTD. ŞTİ . ADINA

SAHİBİ:
MUSTAFA BEZBAŞ

SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ:
BÜLENT SAYLAM

İNTERNET EDİTÖRÜ:
AYŞİN SEÇİL GEZER

EDİTÖR:
SİMAY KAZAN

HABER MERKEZİ:
HÜSEYİN ÜNSAL YÜCEL - NAZAN KAPLAN 

SELÇUK GEZER
MATBAA:

FARUK ATAY - HALİL İBRAHİM KARAKÖZ

KURUCUSU: YILMAZ ÖZKAYA
KURULUŞ TARİHİ: 17 MAYIS 1993

* Resmi İlan Ücreti (1 sütun/cm) 10.40 TL + KDV
* Seri İlan Ücreti (1 Günlük) 5 TL + KDV

* Kayıp İlan Ücreti (1 Günlük) 10 TL + KDV

DİZGİ-GRAFİK-BASKI:
MEDYA KEŞAN GAZETECİLİK MATBAACILIK

OFSET TESİSLERİ
Adres: Medya Caddesi No: 1 - KEŞAN

Tel:  (0284) 714 74 24 - (0284) 714 54 00
Faks: (0284) 714 74 62

www.medyakesan.com.tr
e-mail: medyakesan@gmail.com

MEDYA KEŞAN

Kahramanlar Emlaktan Cennet Parkı 
arkasında salma sulanabilir 8500m2 

tarla satılıktır. 
Fiyat: 240.000,00TL
Tel: 0532 214 96 59

(0
1/

06
)

SATILIK TARLA
Cam balkon montajında çalışacak 

deneyimli çalışma arkadaşı arıyoruz. 
Şen Tic. Cam Balkon Kaplama 

Sistemleri
Tel: 0543 421 20 01     (13/05

ELEMAN ARANIYOR

Yeni Mahalle Keşan Yusuf Çapraz 
Uygulamalı Bilimler Yüksekokulu 
yolunda villalık arsalar sahibinden 

satılıktır.
Tel:0284 715 12 47- 0545 715 12 47

(1
5/

11
)

SATILIK ARSA

ELEMAN ARANIYOR

Makine sektöründe; lider marka olan 
Uluslararası  şirketimizin 

Malkara Fabrikamızda çalışmak üzere;
*ARGON KAYNAKÇILARI

*GAZALTI KAYNAKÇILARI
*CNC BÜKÜM OPERATÖRLERİ

alınacaktır.    
Keşan’dan Servisimiz vardır.

Tel : 0533 730 44 51
 0533 744 59 76

e-mail: alba@albamakina.com

(0
2-

06
O

c)

 Belkoop’ta aktif olarak çalışan 
kuaför dükkanımız iş yoğunluğu 

dolayısıyla eleman yetersizliğinden 
cazip fiyata devredilecektir.

Tel: 0532 633 69 20

DEVREN KİRALIK 
BAYAN KUAFÖRÜ

(08/12)

Yeşil Bursa İskender Kebap 
salonunda çalışmak üzere A2 ehliyetli 

eleman aranıyor.
Müracaatların şahsen yapılması 

rica olunur. (08/12)

ELEMAN ARANIYOR

İspat Cami Mah. 2+1, 1+1, lüks 
dairelerin yapımı başlamış olup daire 

satış kayıtları başlamıştır.
Tel: 0542 816 49 94
       0533 923 23 22

GEZER İNŞ. 
SATILIK DAİRELER

(12-19)

Yoğun iş temposu nedeniyle 

toptancı halinde büfe devren 

satılıktır.

Tel: 0545 793 92 77

DEVREN SATILIK 
BÜFE

(15/12)

20 Aralık 2017 Çarşamba

Koru Elektrik- Aydınlatma da 
çalışacak elektrik ustası aranmaktadır.
Müracaatların şahsen yapılması rica 

olunur.
Adres: İstiklal Cad. Şok Market karşısı

Tel: 0544 215 17 42 (20/12))

ELEMAN ARANIYOR

AYŞİN SEÇİL GEZER
Keşan Belediyesi hizmet 

binasında, gerekli işlemlerin ta-
mamlanmasının ardından do-
ğal gaz kullanılmaya başlandı.

Keşan Belediye-
si Çok Amaçlı Pazaryeri 

Kompleksi’nde bulunan hizmet 
binasında katı yakıt sistemi 
doğal gaza uygun hale getiril-
mesinin ardından, abonmanlık 
işlemleri tamamlandı. İşlem-
lerin tamamlanmasıyla birlikte 
belediye binası doğal gaz ile 

ısıtılmaya başlandı. 
Öte yandan Keşan İlçe Milli 

Eğitim Müdürlüğü Halk Eğitimi 
Merkezi’nin de gerekli işlemleri 
tamamladığı ve bu hafta içe-
risinde doğal gaz kullanmaya 
başlayacağı ifade edildi. 

Keşan Belediyesi doğal gaz ile 
ısınmaya başladı
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